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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

3. juli 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 991

Ministeren bedes kommentere artiklen "Politiet bruger oftere våben" samt 

redegøre for, om der findes undersøgelser, der underbygger udsagnet fra 

Rigspolitiet om, at peperspray skulle føre til mindre brug af fysisk 

magtanvendelse.Endvidere bedes ministeren fremsende en opgørelse over 

antallet og karakteren af anvendt fysisk magtanvendelse de seneste 5 år og 

en opgørelse over antallet af skader opstået i forbindelse med politiets 

magtanvendelse de seneste 5 år.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på line.barfod@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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